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快闪一次

绿灯常亮
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用户手册

Wireless Charging Station

三合一充电站

LS116
手机15W、耳机5W、手表5W

15V-2A/20V-1.5A

产品名称

产品型号
输出功率

输入功率

1. 请使用功率在25W以上的安全标准充电头给充电站供电。
2. 请勿在充电时使用含有金属成分或厚度大于5mm的手机壳。
3. 请将手机垂直放置时，确保手机中心与感应区对齐。请勿偏离中心线，以
免充电失败或过热。
4. 水平充电时，请确保手机感应区对准支架发射区，以免充电失败或过热。
5. 耳机充电区位置上不得放置其他物品，以免影响充电功能，导致报错或充电异常。
6. 手表充电是没有指示灯提示，请注意手表屏幕上的充电提示和状态。
7. 手表充电器可以单独使用，需要插在符合安全标准的5W以上TYPE-C口供电。

待机中（手表舱充电时不亮灯）/无电源

充电中/已充满

充电异常

状态说明

接通电源时

User's manual

使用产品前请阅读使用手册并妥善保存,以备查阅.

Please read the manual before using the product and keep it 
properly for reference.

版本号:LS03.2.1

无线充电器在给手机充电过程中，如果在手机上运行耗电量大的应用程序或长时间
使用手机，手机可能会发热，这属于正常情况，不会影响无线充电器与手机的使用寿
命及性能。

1. 请勿使用金属外壳的手机进行无线充电，并确保无线充电器与手机之间没有金属
异物。

2. 无线充电器可在0°C至35°C的环境温度内使用，超过推荐的温度范围可能会损坏
无线充电器。

3. 请使用标配的30W QC3.0快速充电器，或符合国际安规标准的快速充电器（输出
功率需大于25W），请勿使用非标或低功率充电器给设备充电。

4. 请勿让儿童或动物玩耍、吞咽此产品。

5. 请勿拆卸、改装或修理此产品。

6. 请勿将磁条卡（包括信用卡、电话卡、银行存折及登记卡）放置在正在充电的手机
附近，避免无线充电器产生的磁场将磁条卡损坏。

7. 如果产品出现穿刺、腐蚀等情况，请不要使用；不要将任何形式的物体塞入产品的
槽孔；不要在产品上放置重物或用力挤压产品；不要拉扯产品的电线。

8. 请在稳定的电源环境下使用此产品。

在使用无线充电器给手机充电时遇到任何问题，请按照以下步骤进行解决：

1.  检查无线充电器输入口是否完好。

2.  使用其他符合国际安规20V-1.5A/15V-2A要求的快速充电器进行测试，以检查快速
充电器是否故障。

3.  检查手机是否使用了金属材质的手机壳，因为这可能会影响充电器的正常工作。

4.  如果指示灯正常但手机没有充电提示，请尝试拆卸手机壳后再进行充电。

如果问题仍然存在，请联系经销商或指定的维修人员。

1.  产品保修期为一年（从购买日起计算）。

2.  在产品保修期内，如因产品质量问题导致的故障，提供免费维修。

3.  在产品保修期内，如因使用不当或不正常高压等造成的产品损坏进行维修时，仅收
取更新零件材料成本费用。

4.  超出保修期的产品，我们仍为您提供服务，仅收取更换零件材料成本费用。

1
2

3
5

4

1.耳机充电区    2.指示灯     3.手表充电舱    4.手机充电支架     5.TYPE-C输入口
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Wireless Charging Station

Wireless Charging Station

1.AirPods charging    2.Led Indicator     3.Watch charging

4.Phone Charing     5.TYPE-C input Port

LS116

5WWatch Output
5WAirPods Output
15WPhone Output
15V-2A/20V-1.5A

1.  Please use the Power Adapter with the standard power of 25W or above 
to charge the charging station.

2. Do not charge the mobile phone with a metal phone case or a thicker 
phone case (≥5mm).

3. Please ensure that the center of the phone is aligned with the sensing area 
When vertical charging.  Do not deviate from the center line to avoid 
charging failure or overheating.

4. When charging horizontally, please ensure that the center of the phone is 
aligned with the sensing area of the charging dock to avoid charging failure 
or overheating.

5. Do not place any items on the charging area of airPods to avoid errors and 
damage.

6. There is no indicator light when charging the watch,Please check the 
watch screen to confirm whether it's charging.

7. The watch charging can be used separately, It requires a standard 5W 
Type-C output power supply.

Standby/no power/charging watch 

On charging/charing finished

3. Safety instructions 4. Troubleshooting

5.After-sales Service

2. Instructions for use1. product description

During charging,if the phone runs APP or on using,the phone may heat up,it 
is normalsituation. 

1. Please make sure there is no metallic material between the phone and 
chargerand the phone case is non metallic kind. 

2. The wireless charger working temperature range is 0C to 35℃,it might 
get damagedif the temperature out the range. 

3. Please use the power adapter with 30W QC3.0 or quick charger 15V/2A or 
20V/1.5A

4. Please do not let children or animal play with the product or eat it. 

5. Please do not open or repair or refit the product. 

6. Please do not put any magnetic card (eg.credit card,sim card,bank card 
etc) nearthe charging phone,they might get damaged by the magnetic 
effects generated bycharging. 

7. Please do not use the charger if it gets punctured or broken.Please do not 
putobjects into the holes and do not put heavy objects on the product, do 
not squeezethe product badly, do not drag the cables. 

8. Please use the charger with stable power supply.

Any problems please refer to below solutions.lf problems still exist,please 
contactthe dealer or the maintenance. 

1.The charger not work. 

1) Check if the cable connect well and check if the USB port working2) 
check if use the proper adapter with 15V/2A or 20V/1.5A 

3) Check if the phone case contains metallic material 

2. The charging ceased or don't reach 100% complete 

1) Please make sure the adapter is 30W QC3.0 quick charger or 
standard15V/2A,20V/1.5A 

2) Please make sure the phone wireless receiver is right on the charging 
spot ofthe mat.

1. Warranty year : 1 year (from the date of purchase) 

2. Charge free during warranty period if the problem caused by product 
quality.3.Replacement cost will be charged if the problem caused by human 
behavioror using wrong power. 

4. Any problem came up after the warranty 1 year,you can always contact 
us,onlycharge for replacements.

User's manual

Please read the manual before using the product 
and keep it properly for reference.

version number:LS03.2.1

Specifications Status of the led indicator

Product name The color of the light

No light

Blink one time

Light on

Light blinks all the time

Product number

Input

Description

When Power connected

Error

FCC WARNING
This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to 
the following two conditions: (1) this device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation.
Any changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user's authority to operate the 
equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the 
limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. 
These limits are designed to provide reasonable protection against 
harmful interference in a residential installation. This equipment 
generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful 
interference to radio communications.
However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference 
to radio or television reception,
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 
which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
To maintain compliance with FCC’s RF Exposure guidelines, This 
equipment should be installed and operated with minimum 20cm distance 
between the radiator and your body: Use only the supplied antenna.
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取扱説明書

デスクオーガナイザー・ワイヤレス
充電機能付き

本製品をご利用頂きありがとうございます。この取扱
説明書では、本製品の使用方法や安全にお取扱いい
ただくための注意事項を記載しています。ご使用の前
によくご覧ください。読み終わったあともこの取扱説

明書は大切に保管してください。

<製品仕様>

入力

出力

充電距離

作業温度

付属品

15V-2A/20V-1.5A

スマートフォン15W、イヤホン5W、腕時計5W 

最大6-8mm

0~35℃

Type-cケーブル*1本、取扱説明書*1部

※本製品の仕様・外観は、改良のため予告なく変更することがこさいますので、あらかじめご了承ください。

3.本製品についての注意事項2.使い方 5.ワイヤレス充電器・よくある質問

4.アフターサービス

1.各部の名称

●充電しながらの動画視聴、テレビ通話、オンラインゲーム等スマートフォン 機種により高い
熱が発生する場合がありますが不良ではありません。速やかに充電を止めて涼しい場
所で温度を下げてください。
●充電には、QC3.0クラス以上の急速充電アダブタをお勧めします。本製品に必要な最
低電力は15V-2A/20V-1.5A以上です。それ以下の場合は電力不足により、充電がされなかったり、
速度が遅くなります。
1.水や汗、海水などで濡らさないでください。
2.分解・修理・改造は絶対にしないでください。修理や改造、分解に起因する物的損害
について、弊社は一切責任を負いません。
3.異常時はUSB充電器をコンセントから抜いてください。
4.傷んだケーブルは使用しないでください。また重いものをのせたり、本体の下敷きに
ならないようにしてください。
5.ケーブルを引っ張らない。引き抜く場合にはコネクタ部分を持って行ってください。
6.直射日光があたる場所や、異常に温度が高くなるところへ置かないでください。
7.小さなお子様の手が届かないように本製品を設置してください。

1.製品の保証期間は1年です（購入日から）。
2.製品の保証期間内に、製品の品質の問題による故障は無料で修理または交換を対
応します。
3.本製品に関するご質問がございましたら、ご購入店様へお問い合わせください。

1.イヤホン充電エリア    2.充電表示ランプ     3.腕時計充電エリア

4.スマートフォン充電スタンド     5.Type-c入力ポート

1. 安全規格に準拠し、出力が25W以上の充電器を使用してください。
2. スマートフォンを充電する際に、金属成分を含むケースや非常に分厚
い （5mm 以上）ケースを装着しないでください。
3. スマートフォンを縦向きに充電する場合は、スマートフォン充電スタン
ドの中央に正確に配置してください。中央からずれないようにしてくださ
い。これにより、充電が失敗したり過熱したりするのを防ぎます。
4. スマートフォンを横向きに充電する際は、感知エリアに正確に合わせ
てから充電してください。
5. イヤホン充電エリアの上には物を置かないでください。エラーが発生
したり損傷を引き起こす可能性があります。
6. 腕時計を充電する際、ライトは点灯しません。腕時計の画面表示に従
ってください。
7. 腕時計の充電ケースは単独で取り外して使用できます。標準の5Wの
TYPE-C出力ポートで電力供給が必要です。

インジケータライトの説明

ステータス 説明

緑ライトが消灯 待機中（腕時計が充電時にはライトが点灯
しません）/電源に接続されていない

緑ライトが1回点滅 電源に接続
緑ライトが点灯 充電中/充電完了

緑ライトが点滅 充電エラー

Q:充電ができない。
A:1.USB充電器と本体およびケーブルの接続を確認してください。
2.充電する機器が「Q i」規格準拠品か確認してください。
3.充電する機器の本体に置く位置を調整してみてください。
4.金属＆電解メッキのケース/リング、クレジットカード、マグネットパッドは使用しない
でください。
Q:充電速度が遅い。
A:電力不足が原因の場合、以下が考えられます。
アダプタの対応電力が低い(9V/2A以下)・ケープルが付属品以外やアダプタ(18W以下)
の安価品・電源タップ、タコ足配線による電力不足・PCや安価な延長コードでの接続
の場合。また、スマートフォンのアプリケーションの問題も考えられます。操作していな
い時でも
アプリケーションは常にバックグラウンドで稼働しています。不要なアプリケーションを
一度、完全に終了させてみてください。
Q:充電中に熱くなる※とくに充電中のアプリ動作は高い熱が発生する場合があります
。
A:ワイヤレス充電中にスマートフォンや本製品が高熱になるのはよくある正常な現象
です。異
常に熱くなる場合はご使用を一旦中止し、スマートフォン側のCPU負荷を軽減させ(ア
プリケー
ションを終了させる等)、両機器が十分冷めた状態かつ、涼しい環境にて充電を再開し
てください。充電器との接地面に金属(スマホリング、プレートなど)がある場合も熱の
原因となります。その場合は、一度外してご使用ください。
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